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Zonnepanelen  -  Energieopbrengst en verwerking na afdanking

De laatste jaren installeerden steeds meer Vlamingen zonnepanelen. Hedendaagse, 
kwaliteitsvolle zonnepanelen hebben doorgaans een levensduur van 25 jaar of meer. 
Waar sommige Vlamingen nu voor het eerst zonnepanelen installeren of installeerden, 
zijn anderen al toe aan hun tweede of zelfs derde generatie zonnepanelen. Uiteraard 
moeten afgedankte panelen correct ingezameld en vervolgens gerecycleerd worden.

1. Hoeveel zonnepanelen zijn momenteel geïnstalleerd in Vlaanderen? Hoeveel energie 
wordt daarmee in Vlaanderen opgewekt? Met hoeveel procent van de totaal 
gebruikte energie in Vlaanderen stemt dit overeen?

2. Hoeveel afgedankte zonnepanelen werden er in de voorbije jaren ingezameld in 
Vlaanderen? Graag een overzicht, zowel per gewicht als in absolute cijfers, per jaar 
vanaf 2015 tot op heden. 

3. Hoeveel inzamelpunten voor afgedankte zonnepanelen zijn er momenteel in 
Vlaanderen? Graag een overzicht per jaar van de evolutie sinds 2015. Kan de 
minister tevens ook de precieze locatie (gemeente) meedelen?

4. Beschikt Vlaanderen vandaag nog steeds over voldoende verwerkingscapaciteit voor 
afgedankte zonnepanelen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Tommelein (282) en Joke Schauvliege 
(545).



BART TOMMELEIN
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

ANTWOORD 
op vraag nr. 282 van 8 juni 2018
van BART NEVENS

Een gecoördineerd antwoord zal verstrekt worden door mevrouw Joke Schauvliege, 
Vlaams minister, bevoegd voor Omgeving, Natuur en Landbouw. 


